



專業旅運郵輪船票獨家折扣優惠 Exclusive Travel Expert Cruise Ticket Offer

條款及細則：

1. 此優惠有效期由即日起至2026年4月30日。
2. 此優惠只適用於3香港客戶。
3. 客戶必須親臨專業旅運上環郵輪主題店（香港上環德輔道中199號無限極廣場地下G09舖），出示 My3 App 內有效的 e-ID 預訂及支付郵輪船票費用，方可享用此優惠。
4. 訂單一經確認，客戶需支付指定訂金，訂金於任何情況下將不獲退還。預訂一經確認，概不接受任何更改或取消。郵輪船票之更改或退票費用，將由相關船公司決定。
5. 優惠數量有限，先到先得，售完即止。
6. 此優惠不可與其他專業旅運折扣同時使用。
7. 郵輪船票折扣僅適用於專業旅運所銷售之郵輪票價，不包括郵輪稅項、碼頭費、機場稅、燃油附加費或其他雜項費用。此折扣不具現金價值，亦不可兌換現金。
8. 所有訂單受優惠及細則條款約束，詳情請參閱專業旅運官方網站 <https://www.texpert.com/zh-hk>。
9. 優惠詳情若有變動，以預訂郵輪航程時作準。
10. 此優惠由相關服務/產品供應商提供，和記電話有限公司（「本公司」）對一切有關此優惠提供之服務/產品恕不承擔任何責任及/或賠償。
11. 本公司及專業旅運保留隨時修改本優惠之條款及細則以及終止優惠的權利，而不作另行通知。
12. 如有任何爭議，本公司及專業旅運保留最終決定權。

Terms and conditions:

1. This offer is valid from now until 30 April 2026.
2. This offer is valid for 3 Hong Kong customers only.
3. To enjoy the offer, customers must present their valid e-ID in the My3 App, and make cruise ticket reservations and payments in person at the Travel Expert Sheung Wan Cruise Theme Store (Shop G09, G/F, Infinitus Plaza, 199 Des Voeux Road Central, Sheung Wan, Hong Kong).



4. Once the reservation is confirmed, a designated non-refundable deposit is required. After confirmation, no changes or cancellations will be accepted. Any fees related to the alteration or refund of cruise tickets are subject to the policies of the respective cruise line.
5. This offer is limited in quantity and available on a first-come, first-served basis while stocks last.
6. This offer cannot be used in conjunction with any other Travel Expert discounts or promotional offers.
7. The cruise ticket discount applies only to fares sold by Travel Expert and does not include cruise port charges, pier taxes, airport taxes, fuel surcharges, or any other miscellaneous fees. The discount has no cash value and cannot be redeemed for cash.
8. All bookings are subject to additional terms and conditions. For further details, please refer to the Travel Expert official website at <https://www.texpert.com/en>.
9. Offer details are subject to change and will be finalised at the time of booking.
10. Hutchison Telephone Company Limited ("the Company") is not the provider or supplier of the offers and shall not be responsible for any matters relating to the service or product.
11. The Company and Travel Expert reserve the right to cancel, revise, suspend or terminate all or any part(s) of the promotion at any time without prior notice or reason.
12. In case of disputes arising out of these privileges, the decision of the Company and Travel Expert shall be final and conclusive.